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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
 
 Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Darko Martinović (KLGB nositelj: Silvano 
Vlačić) je na 16. sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 12. rujna 2018. godine 
postavio vijećničko pitanje: 
 
„Zbog ozbiljnosti rada ovog vijeća i njegovog digniteta ponovno  molim da mi se odgovori  na 
slijedeće pitanje. 
Kako je moguće da se određena pitanja i teme promptno postavljaju na dnevni red Vijeća s 
ciljem donošenja određenih odluka. Tu se konkretno radi o  odluci koja je donijeta na 13. 
sjednici Gradskog Vijeća o  davanju koncesije na  javnom Gradskom prostoru ( Gradski 
nogometni stadion), te  da bi ista nedugo nakon dobivanja suglasnosti na Vijeću  bila i 
povučena odnosno konstatirano je odustajanje od strane tražitelja. 
Nakon iscrpne argumentacije pisane zamolbe i usmenog obrazlaganja iste na Vijeću te 
predviđene  prezentacije o toj problematici  slijedi jednostrano odustajanje od koncesije za 
postavljanje LED- displaya. 
S obzirom na činjenicu da je na moje pitanje samo djelomično odgovoreno, molim da mi se 
odgovori da li je ispravno da takva tematika dolazi na Vijeće i to po ubrzanom postupku. 
Molimo odgovor  u pisanom obliku.“ 
 
ODGOVOR: 
 

Poštovani, 
Upravo zbog transparentnosti rada Gradskog vijeća i Graonačelnika, zahtjev NK 

RUDAR Labin, zaprimljen u Pisarnici Grada 8. lipnja 2018. godine za postavljanje LED-display 
panoa na prostoru (zemljištu) unutar Gradskog stadiona ”Zelenice” Labin došao je na Gradsko 
vijeće i svi vijećnici i javnost su sa zahtjevom upoznati. Ovakav način rada je dobar i kvalitetan 
put prema rješavanju problema, neovisno od toga što je na kraju ispalo tako da se odustalo od 
ovog projekta. Gradsko vijeće je na sjednici 8. lipnja 2018. godine donjelo transparentno i 
legitimno Mišljenje kojim je podržalo postavljanje LED-display panoa na prostoru (zemljištu) 
unutar Gradskog stadiona „Zelenice“ Labin prema ponudi Rinea Dizajn d.o.o. Zagreb broj 
2018-1311 od 18. travnja 2018. godine i ovlastilo Gradonačelnika da u skladu s Odlukom o 
načinu i povjeravanju upravljanja i korištenja javnih sportskih građevina u vlasništvu Grada 
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Labina (“Službene novine Grada Labina” broj 4/15. i 3/16.) donese Cjenik najma sportskih 
građevina u vlasništvu Grada Labina.  

Vezano za tzv. ubrzani postupak, predsjednica Gradskog vijeća Grada Labina je na 
sjednici Gradskog vijeća 8. lipnja 2018. godine u potpunosti postupila sukladno propisanim 
Poslovnikom Gradskog vijeća Grada Labina – članak 54. Poslovnika Gradskog vijeća. 
 

  
 
S  poštovanjem, 
 

               GRADONAČELNIK 
                             Valter Glavičić   
 
 
 
 
 
 
 

 


